
POROČILO PODPREDSEDNICE 

Moje področje dela v okviru mandata Mlade Slovenije so bile mladinske politike in področje  

lokalnih odborov MSi. Obdobje med kongresom v Radencih in tokratnim na Otočcu je malo 

krajše, pa vendar smo bili v tem obdobju zelo aktivni tako na področju mladinskih politik kot 

lokalnega udejstvovanja.   

Že takoj po kongresu smo obiskali Prekmurje, kjer smo se ustavili ob paviljonu Expano, si 

privoščili kosilo v Murski Soboti in pot nadaljevali v Pomurje, kjer smo se ustavili pri naši 

članici Nuši, ki je XI. Vinska kraljica Vinogradniškega društva Mala Nedelja. 

Novembra 2022 sva se z Matejem Cviklom udeležila letnega posveta mladinskega sektorja z 

naslovom Krojimo mladinski sektor. Na njem smo se pogovarjali o pomenu socialnih omrežij 

v mladinskih organizacijah, prostovoljcih, mladinskih politikah …  

Prav tako so novembra potekale lokalne volitve, na katerih je imela tudi Mlada Slovenija svoje 

kandidate, katerim smo nudili podporo pri kampanji in se udeležili lokalnih dogodkov. Med 

drugim smo bili na soočenju županskih kandidatov v Kostanjevici na Krki, prijateljskem 

soočenju Moj mladi zmore v Novem mestu in še mnogih drugih dogodkih. 

Konec novembra sem se udeležila zasedanja podmladka Evropske ljudske stranke (YEPP) na 

Cipru, z naslovom Ključ do miru: dolžnost Evrope, da pokaže smer. Na njej smo se zavzeli za 

vključitev Romunije in Bolgarije v Schengensko območje in vključitev Švedske ter Finske v 

zvezo NATO. V sklopu dogodka so kot simbol miru in rastoče ter poglabljajoče Evrope, za 

katero se YEPP zavzema, posadili oljko. 

Decembra 2022 smo imeli dva regijska dogodka, in sicer bowling v Ljubljani in zaključno 

druženje regijskega odbora v Novem mestu. 

Januarja 2023 sem se udeležila predstavitev ukrepov evropske kohezijske politike 2021-2027 

za področje mladinskega dela, ki ga je organiziral je Urad Republike Slovenije za mladino. Na 

njem so nam predstavili ukrepe za mlade in mladinsko delo, ki bodo sofinancirani iz 

Evropskega socialnega sklada. 

Januarja je sledil še regijski dogodek Gorenjske, kjer smo se v soju zvezd zapodili po belih 

strminah s sankami. 

Konec januarja 2023 sem bila prisotna na Intormativi 2023, kjer so nas bodoči dijaki in 

študentje lahko videli na stojnici Mladinskega sveta Slovenije.  



Marca 2023 smo imeli regijsko druženje Štajerske ob prečudovitem Šmartinskem jezeru, na 

katerem so člani regije izvolili novo regijsko vodstvo.  

Prav tako pa so marca potekala usklajevanja in volitve v lokalni Mladinski svet Ljubljana 

(MSL). Po vseh sestankovanjih in usklajevanjih je bila naša članica Ema Kocijan izvoljena v 

Nadzorni odbor MSL. 

Kot predstavnica Mlade Slovenije sem se udeležila seje in dveh delovnih vikendov Komisije 

za mladinske politike Mladinskega sveta Slovenije, kjer sem zagovarjala naše mnenje. Na 

prvem delovnem vikendu, ki je potekal od 3. – 5. marca 2023, smo prenavljali pravilnik 

delovanja komisije. Poleg mene sta se vikenda udeležila tudi Ema Kocijan in Kristjan Trontelj. 

Sodelovali smo v vseh delovnih skupinah in tako je bilo naše mnenje slišano in upoštevano v 

vseh fazah prenove pravilnika, ki je podlaga za nadaljnje delo komisije. 

Drugi delovni vikend, ki je bil posvečen temi trajnostnega razvoja je potekal 14. – 16. april 

2023. Na njem smo pisali mnenjski dokument s konkretnimi predlogi iz področja trajnostnega 

razvoja, ki jih bo Mladinski svet Slovenije zagovarjal pri odločevalcih. Posvetili smo se 

predvsem energetiki, trajnostni mobilnosti in hitri modi. Med drugim smo se zavzeli za 

zmanjšanje porabe energije, prenovitve energetskega sistema in podprli nizkoogljične vire 

energije, med katere sodi tudi jedrska energija, za korak k energetski nevtralnosti Slovenije. 

Aprila 2023 sem se udeležila posveta Mladi, politika in podjetništvo, ki je potekal v državnem 

svetu Republike Slovenije. Na njem sem zagovarjala prenovo šolskega sistema, ki se bo odzival 

na trg dela in hkrati mlade spodbujal k ustvarjalnemu razmišljanju, ponovno uvedbo 

študentskega s.p. ter spodbudno okolje za rast slovenskega gospodarstva.  

Prav tako smo aprila imeli druženje regijskega odbora Notranjske, na katerem so člani odbora 

izvolili novo vodstvo regije.  

Maja 2023 je regijski dogodek imela še Dolenjska in Bela krajina, na dogodku so izvolili novo 

regijsko vodstvo, nato pa je sledilo sproščeno druženje ob bowlingu.  
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